
Komuniké ze zasedání výkonného výboru JmKFS dne 3. 10. 2022 
 

• Zprávu o hospodaření JmKFS podal předseda VV JmKFS pan Vladimír Kristýn. 

 

• Dne 6. 10. 2022 začíná další školení trenérské licence C. Přihlášeno je 30 osob. Školení licence B 

začíná 3. 12. 2022. 

 

• Pánové Dominik Bureš a Marek Podaný představili nový vzhled a funkci webových stránek JmKFS. 

Informace bude zaslána klubům formou Úředních zpráv JmKFS. Zkušební provoz bude spuštěn od 1. 

1. 2023. 

 

• VV JmKFS doporučuje zmodernizovat webové stránky i příslušným OFS Jihomoravského kraje. 

 

• Začala úvodní kola soutěží meziokresních soutěží (MOS) mládeže, organizačně a sportovně zatím vše 

bez problémů. 

 

• Informace o činnosti RFA JmKFS podal pan Mario Rossi. Zmínil především předpokládaný přechod 

akademií z regionálních na klubové. 

 

• Sekretář JmKFS informoval o zřízení datové schránky. 

 

• VV JmKFS bude respektovat rozhodnutí Regionální komise FAČR a uhradí nájemné klubům za 

turnaj Planeo Cup následně: hrazena budou předkola kvalifikací, tzn. 15 turnajů x 3.000,-Kč = 

45.000,-Kč. Další kola JmKFS hradit nebude-schváleno jednomyslně. 

 

• Sekretář JmKFS informoval o přípravách turnaje „Memoriál Jaroslava Sommernitze“ 

 

• V rámci spolupráce s RB Lipsko byla schválena výměna rozhodčích mezi Saským fotbalovým 

svazem a JmKFS. V rámci nastavené spolupráce se tři talentovaní rozhodčí JmKFS zúčastní na 

konci měsíce října školení německých fotbalových rozhodčích. 

 

• VV JmKFS bude navrhovat legislativnímu oddělení FAČR možnou úpravu a rozšíření startu 

sdružených mládežnických družstev, potažmo dospělých družstev. 

 

• Předseda Komise rozhodčích (KR) JmKFS pan Marek Podaný podal informace z KR. Zmínil 

zhoršení videopřenosů z utkání KP dospělých především z viny jednotlivých oddílů. 

 

• Člen VV JmkFS pan Milan Večeřa dává podnět KR a navrhuje, aby se zprávy delegátů soutěží 

nahrávaly přímo do informačního systému FAČR jako příloha Zápisu o utkání. Předseda KR návrh 

projedná na nejbližším zasedání komise.  

 

• Člen VV JmkFS Jan Zycháček je hrubě nespokojen se zvyšující se agresivitou hráčů a diváků na 

fotbalových utkáních. Navrhuje řádnou osvětu a případně i tvrdší tresty provinivším se osobám. 

Dále se zmínil o problémech při nominaci hráčů FC Kuřim pro okresní výběry mládeže. Bude vše 

řešit s předsedou uvedeného klubu, případně s nadřízenými orgány FAČR. 

 

• Předseda VV JmKFS pan Vladimír Kristýn informoval o současné situaci ve FAČR a přidružených 

obchodních společnostech.  

 


